



珈琲所
コムダ 珈琲店®

推廣日期:
Promotion period: 2024年

9/13_五 ▶ 11/30_六

集印卡大放送

KOMEDA'S Coffee
Stamp Card Spree



迷你冰與火[^]
(價值\$49)

或

KOMEDA 炸雞
(6件裝)[^]
(價值\$49)

集印卡使用日期:
Stamp Card Usage period: 2024年

9/13_五 ▶ 12/31_六

參加方法:

凡於KOMEDA'S Coffee 早餐時段(早上8時至11時)消費每滿\$40[#], 即可獲蓋印一個, 累積滿10個蓋印, 可於下次惠顧時, 以集印卡免費換領「迷你冰與火」[^] (價值\$49)或「KOMEDA炸雞(6件裝)」[^] (價值\$49)。

Mechanism:

Customers who dine-in KOMEDA'S Coffee every \$40[#] during Breakfast Period (8a.m. to 11a.m.) can get a stamp, collect 10 stamps during promotion period can redeem a free of "Mini Shironoir"[^] (value \$49) or 6 pcs of "KOMEDA Fried Chicken"[^] (value \$49) on next patronage.

#即日折實單一發票計算。

[^]「迷你冰與火」及「KOMEDA炸雞(6件裝)」只限上午11時後供應。

*此集印卡只適用於全線KOMEDA'S Coffee分店。

*此集印卡不可兌換現金及不可與其他優惠同時使用。

*集印卡上需蓋上店舖蓋印, 方為有效。

*已換領之商品恕不可退換。

*影印本無效; 如經塗改或損壞不整, 即為無效。

*集印卡數量有限, 派完即止。

*以上優惠須受有關條款及細則約束, 詳情請向店內職員查詢。

*如有任何爭議, 永旺(香港)百貨有限公司保留最終決定權。

#Same day single white receipt issued by AEON cash registers.

[^] "Mini Shiro-Noir" and 6 pcs of "KOMEDA Fried Chicken" only available after 11a.m.

*This Stamp card is applicable in All KOMEDA'S Coffee.

*This stamp card is not exchangeable for cash and cannot be used in any discount or coupon.

*This stamp card is not valid unless it is stamped with the Company's chop.

*No exchange and refund after redemption.

*This stamp card will be invalid if it is altered, damaged or photocopied.

*The limited stock of stamp card is available while stock last.

*Terms and conditions apply. For details, please contact our staff.

*AEON Stores (Hong Kong) Co., Ltd reserves the right of making final decision in case of any disputes.

